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הרמת כוסית לראש השנה תשפ”ד 

כמיטב המסורת קיימנו את טקס הרמת הכוסית החגיגית לרגל ראש השנה,
באולם הגלם שבבורסה. באירוע כיבד אותנו בנוכחותו אורח הכבוד הרב צבי
לאו, בנו של הרב ישראל מאיר לאו שליט"א, והרב עומר הלוי תקע בשופר

לכבוד השנה החדשה. במהלך דברי הברכה לשנה החדשה, חברי הבורסה
עודכנו כי לפני מספר ימים התקיימה פגישת עבודה בלשכת פקיד שומה רמת
גן , רו"ח אבי בכר, וצוותו המקצועי. בישיבה נמסר לנו כי כתוצאה מהביקורות
השוטפות שהתקיימו בבורסה, ניתן להניע תהליכים רגולטוריים משמעותיים

לטובת הענף. מובן כי קצרה היריעה מכדי לפרט, אולם התחושה היא כי
רוחות חדשות מנשבות לטובת הענף ועל כך גאוותנו.  בהזדמנות זו אנו רוצים

להוקיר תודה לכם חברי היהלומנים, על האחדות אותה אנו חווים כאן בבורסה
וחיים יחד בשלום ובאחווה ומאמינים שכך גם נמשיך להוות דוגמא ומופת
לקהילה חזקה ומאוחדת. תודה רבה לבן ציון שאשו, יו"ר ועדת תרבות על

ארגון האירוע והוצאתו אל הפועל. חג שמח ושנה טובה ומוצלחת למשפחת
היהלומנים.



קורס בינה מלאכותית AI ליהלומנים ותכשיטנים יצא לדרך! החודש נפתחו שני
סבבים של קורס בינה מלאכותית AI בהשתתפות עשרות יהלומנים ותכשיטנים
מהבורסה. נשיא הבורסה מר בועז מולדבסקי שפתח את הקורס הראשון אמר
כי הבורסה פועלת רבות בשיתוף עם משרד הכלכלה, על שדרוג ארגז הכלים

המקצועי הניתן לעוסקים בענף ועל סבסוד הכשרות מקצועיות שיסייעו
לקידום העסק. תודה למפקח על היהלומים מר אופיר גור ולגב' רחלי בצלאל
האחראית על תחום התכשיטים במשרד הכלכלה על קידום הנושא החשוב.
אנו מאחלים המון הצלחה למשתתפים! הישארו מעודכנים לקורסים הבאים
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הכרזת שבוע היהלומים הבינלאומי לשנת 2024

שריינו את התאריכים ביומנים לכבוד שבוע היהלומים הבינלאומי
לשנת 2023 שיחל בחודש אפריל בין התאריכים 1-4.4.2023 ימי

שני עד חמישי.
הישארו מעודכנים!
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כנס חברי בורסה עבור תכשיטנים

החודש קיימנו כנס עבור חברות וחברי בורסה תכשיטנים,  שבו עלו מספר
יוזמות שיווקיות להרחבת מעגל הלקוחות הפוטנציאליים, להגיע לקהלים חדשים
ולהגברת הנוכחות בשוק. נשיא הבורסה עידכן במהלך הכנס כי חברת אינובה

דיאמונדס שפועלת בחממה הטכנולוגית בבורסה, ומובילה מיזם טכנולוגי
מתקדם המבוסס על בינה מלאכותית המאפשר ללקחותיכם למדוד ולענוד את

התכשיטים בצורה וירטואלית בעזרת טכנולוגיה מתקדמת, תיתן בתקופה
הקרובה הטבה יחודית לחברי הבורסה התכשיטנים. אנו שמחים לראות את
חברי הבורסה התכשיטנים מגיבים באופן חיובי ליוזמה ותמיד כאן כדי לתמוך
בכך בכל דרך אפשרית. אל מיזם זה נרשמו עד כה כמעל 200 חברי בורסה
העוסקים בתכשיטנים, וההרשמה בעיצומה! בכדי להירשם, ניתן לסרוק את

הברקוד המצורף>>
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שיפוצים ושיפורים בבורסת היהלומים 

במהלך חופשת הקיץ ביצענו שדרוגים ושיפוצים נרחבים ברחבי הבורסה
לרווחתכם. העבודות כללו, בין היתר:  צביעת קירות במסדרונות , תחילת
עבודות להקמת מפעל ליטוש היהלומים בשמשון ,החלפת תקרות תאורה
וחיפוי קירות בקומת הגשר במכבי, שדרוג תאורה לחיסכון בחשמל ברחבי
הבורסה , שדרוג מעלית 27 בחניון מכבי , שדרוג מערכות ביוב ומים ושיפוץ
חדרי שירותים בקומות לדוגמא בבנין יהלום ,שדרוג מערכות בטיחות אש  
ותשתיות ברחבי הבורסה. אנו מקווים כי השיפוצים שבוצעו יתרמו לחוויית

עבודה איכותית ונעימה עבור חברות וחברי הבורסה ויאפשרו פעילות תקינה
ויעילה במהלך השנה הקרובה.



הרמת כוסית וחלוקת תעודות הצטיינות לעובדי הבורסה 

הרמת כוסית חגיגית לראש השנה לעובדי הבורסה, במעמד נשיא הבורסה 
מר בועז מולדבסקי, מנכ"ל הבורסה מר ערן זיני וחברי ההנהלה. זוהי הזדמנות

לומר תודה לכל העוסקים במלאכה, יחידת הביטחון, מזכירות הבורסה,
המחלקה המשפטית, הנה"ח, מחלקת שיווק, הנהלת הבית, האגף הטכנולוגי,

וסניף הדואר. במהלך הטקס חילקנו תעודות הצטיינות לעובדים אשר
מקצועיותם באה לידי ביטוי בצורה הטובה ביותר השנה : רביב ציונים - הנהלת

הבית, אנט כהן - מחלקת הדואר, אלה מוסקוביץ' - מזכירת לשכת נשיא
הבורסה. גאים בכם, ומאחלים שנה טובה ומתוקה מלאת שיאים חדשים!
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ערכנו באולם הבורסה טקס מיוחד ומרגש לזכרו של חברנו הרב 
חגי הלוי ז"ל. חייו היו משולבים בעבודתו כיהלומן ובפעילות ציבורית מרשימה

כחבר הנהלת הבורסה וכשליח הרבי מלובאוויטש בבורסת היהלומים
הישראלית. בין שלל פעולותיו הוא הקים את בית הכנסת הראשון והמפואר
בבורסה ושימש כרב בית הכנסת, הקים את בית המדרש ופעל להקמתם של

שיעורי הדף היומי, שיעורי חסידות והרצאות במגוון נושאים תורניים. 
יהיה זכרו ברוך. אנו מודים לבן ציון שאשו, משנה לנשיא ויו"ר ועדת תרבות על

ארגון הטקס.
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טקס חנוכת בית חב”ד על שמו של הרב חגי הלוי ז”ל
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ביקורם של יעקב קופינו וראובן בסון

שמחנו מאוד לפגוש ולארח ידידים טובים ויקרים, שעבדו אצלנו במחלקת
הביטחון בבורסה שנים רבות. תמיד עם חיוך, אדיבות ושירותיות תוך שמירה

על רמה מקצועית גבוהה.ראובן וקונפינו היקרים, כיף גדול לארח אתכם,
הבורסה תמיד תישאר ביתכם השני.


